

Title (en)

LEADING EDGE FOR A LEADING RAIL AND METHOD FOR MOUNTING A LEADING EDGE FOR A LEADING RAIL, SCAFFOLDING COMPRISING A LEADING EDGE

Title (de)

STIRNABSCHLUSS FÜR EIN VORLAUFENDES GELÄNDER UND VERFAHREN ZUR MONTAGE EINES STIRNABSCHLUSSES EINES VORLAUFENDEN GELÄNDERS, GERÜST UMFASSEND EINEN STIRNABSCHLUSS

Title (fr)

EXTRÉMITÉ FRONTALE POUR UNE MAIN COURANTE AVANT ET PROCÉDÉ DE MONTAGE D'UNE EXTRÉMITÉ FRONTALE D'UNE MAIN COURANTE AVANT, ÉCHAFAUDAGE COMPRENNANT UNE EXTRÉMITÉ FRONTALE

Publication

**EP 4276259 A1 20231115 (DE)**

Application

**EP 22172734 A 20220511**

Priority

EP 22172734 A 20220511

Abstract (en)

[origin: WO2023217494A1] The invention relates to an end closure (10) for an advance guard rail system for scaffolding (1), for installation between two vertical tubes (3) of scaffolding (1), comprising two vertical supports (11), a closure tie bar (14) and a climb-through barrier (17), wherein the two vertical supports (11) are arranged substantially parallel to one another. A distance (D) between the two vertical supports (11) can be varied such that the distance (D) during the installation of the end closure (10) is smaller than in the installed state.

Abstract (de)

Stirnabschluss (10) für ein vorlaufendes Geländer eines Gerüsts (1) zur Montage zwischen zwei Vertikalrohren (3) eines Gerüsts (1) umfassend zwei Vertikalstützen (11), einen Abschlussholm (14) und eine Durchstiegsperre (17), wobei die beiden Vertikalstützen (11) im Wesentlichen parallel zueinander angeordnet sind. Eine Distanz (D) zwischen den beiden Vertikalstützen (11) ist derart variabel, dass die Distanz (D) während der Montage des Stirnabschlusses (10) geringer ist als im montierten Zustand.

IPC 8 full level

**E04G 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04G 5/141** (2013.01); **E04G 5/144** (2013.01); **E04G 5/147** (2013.01)

Citation (search report)

- [XI] US 2003047382 A1 20030313 - PANACCI DANNY [CA]
- [X] JP H07207923 A 19950808 - KAJIMA CORP, et al
- [XI] KR 20120008002 U 20121126
- [XI] JP 2015212477 A 20151126 - NIKKEN LEASE KOGYO KK

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

**EP 4276259 A1 20231115**; WO 2023217494 A1 20231116

DOCDB simple family (application)

**EP 22172734 A 20220511**; EP 2023059972 W 20230418